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W ostatnich rygodniach coraz czqSciej mamy do czlmienia z kolizjami
samochod5w z losiami na drodze 91 w kierunku Kowala, na odcinku lesnym miqdzy

rondem Falbanka a Michelinem, a tak2e miqdzy rondem Falbanka a zjazdem na A1,.

Klerowcy, poruszajqcymi siQ tymi drogami, zglaszaiE,2e w pobli2u pas6w

drogowych wida6 przechadzajqce siq du2e zwierzqta. Po rozmowie z lesnikami

wiem, 2e w ostatnim czasie znacznie zwiqkszyla siq iloff losi w lasach wok6l miasta.

Sz. P.

dr Marek Wojtkowski
Prezydent
Miasta Wloclawek

W zwiqzku z tym proszq Pana Prezydenta, by wsp6lnie z innymi

wystEpili do Nadlesnictwa Wloclawek z pro6b4 o podjqcie dzialari, kt6re, zgodnie

z kompetencjami Nadle6nicfwa, poprawiA na drogach wok6l miasta bezpieczeristwo

kierowc5w mieszkanc6w Wloclawka i okolicznych gmin.
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